
Protokoll från styrelsemöte Villaägarföreningen Dungen 20111125 

 

Plats          Utomhus Dungen 

Ärende      Fiberkabel 1 Gb/s inom Dungen. 

Deltagare  Styrelsens ordinarie medlemmar 

Underlag   Utsänd skiss  Telia Fibernät i Dungen 

 

Teknikförslaget diskuterades. Några obesvarade frågeställningar är 

 asfaltering av uppfarterna blir ett ”lapptäcke” pga. asfaltering vid  

olika tidpunkter över lång tid med risk för vattensamlingar  

vid bla. kabelskarvar 

 kan matarkablarna  med resp. 24/8/8 st inre rör ersättas med  17/6/5 separata  

rör bredvid varandra som samtliga från början  ansluts en och en till destinerad 

fastighet?  Fördel: inga skarvar utomhus, endast ett läggningstillfälle, 

            minskad risk för kondensfukt, bred-asfaltering endast en gång, 

Nackdel: ingen känd. 

 Kan anslutningsavgiften för Dungens 28 fastigheter rabatteras med 100% under 3år 

om många fastigheter  ansluter sig? 

(Befintligt nät från ComHem installerades utan anslutningsavgift) 

 finns någon plan för uppgradering av nätet från 1Gb/s till >10Gb/s 

 är dagens nät konfigurerat för single-mod  

 extra stämma behövs för OK att distribuera ett nät över föreningens  

gemensamma ytor 

 servitut kan komma att efterfrågas 

 

Sammanställt på uppdrag av styrelsen 

Arne Lindqvist 

 

 

 


